

PAOC Ka Chi Secondary School

加拿大神召會嘉智中學

School Circular No. 34 (2020-2021)

家長通告第三十四號 (2020 至 2021 年度)

【"Non-stop Reading at Ka Chi Library" E-book Book Review Competition】

【「嘉智圖書館·閱讀停不了」電子圖書閱讀心得比賽】

5 February 2021

Dear Parents,

The New Year holiday is approaching. Affected by the epidemic, students spend more time at home, and it is a good opportunity for them to cultivate good reading habits. Through a series of reading competitions and activities, the school would like to encourage students become interested in reading, integrate reading into their lives and improve their language proficiency. The **"Non-stop Reading at Ka Chi Library" E-book Book Review Competition** jointly organized by the Ka Chi Library and the Chinese Language will be held from 8 February 2021 to 12 March 2021. Apart from traditional book reviews, the activity also accept review by the form of photography. Sharing your reading experience in different ways could enhance students' expressive skills.

F.1 to F.5 students must participate. The Chinese teacher will collect the review on or before the deadline (12 March 2021). After the collection, they will choose the best 5-10 students in the class and submit them to the library to the selection for the finals.

1. **Ka Chi E-book Review Competition** (text group and photography group, at least one entry)
 - (a) Text group: Please login at Ka Chi School's e-reading platform, SUPER BOOKCITY for reading and complete the book review.
 - (i) Junior Group: F.1 to F.3 (Chinese characters 150 to 450 characters)
 - (ii) Senior Group: F.4 to F.5 (Chinese characters 300 to 600 characters)
 - For the reminder on the content of the book review, please refer to the attachment "Guidelines for Writing Reading Report".
 - For how to access the school website to read e-books, please refer to the attachment "Ka Chi e-book (login method)".
 - Extra points: able to use rhetoric skills/writing techniques.
 - (b) Photography Group: "Non-stop Reading at Ka Chi Library" photo taking competition.
 - (i) The theme and content of the competition:

With the theme of " Non-stop Reading ", the photos can specifically show the things, objects and related images or texts related to the content of the reading book and must be not less than (80 Chinese words) to briefly describe how the photo matches the content of the book.
 - (ii) Work specifications :
 - Photos taken by traditional camera or digital cameras are accepted. Photos that remade, plagiarized, or copied are not allowed; maximum 5 photos are accepted from each person.
 - It is not allowed to change the original image by computer post-production (such as adding color, adding characters, painting, composite, retouch, etc.)
 - Those who do not meet the requirements will be considered as abstention.

(iii) Entry rules :

- Entries should conform to the photography theme and receiving specifications and must be single work that has not been publicly published or won in other competitions and must not violate good customs.
- The digital file should be a JPG format with more than 6 million pixels.

(iv) Scoring criteria :

- 25% Creativity, 25% Beauty, 25% Composition, 25% Meaning

(v) Awards :

The text group and the photography group will each have the Champion, 1st runner-up, 2nd runner-up, and several Merit awards (each will receive a certificate and Ka Chi book coupon). During the reading competition, the top 30 students with the highest reading volume (reading " SUPER BOOKCITY " e-books) will receive a certificate and Ka Chi book coupons. All the reading achievements of the students will be included in the reading rewards program of KC Passport and calculated together.

2. "My Favorite Author" Election

Please browse the e-books in the school e-book platform " SUPER BOOKCITY " and complete a voting form "My Favorite Author" election through Google Form. Voting matches with the final voting results will be rewarded with Ka Chi book coupons.

3. "My Favorite Cover" Election

Please browse the e-books in the school e-book platform " SUPER BOOKCITY " and complete a voting form-"My Favorite Cover" election through Google Form. Voting matches with the final voting results will be rewarded with Ka Chi book coupons.

For more details, please log in to Google Classroom (<https://classroom.google.com>) and check the folder "Non-stop Reading at Ka Chi Library". If students encounter any problems of logging in to Google Classroom, please watch the instructional video (https://youtu.be/QCX6YK27k_U) or call the school for enquiries.

Yours faithfully,



Principal Wong Wai Keung

PAOC Ka Chi Secondary School
加拿大神召會嘉智中學

School Circular No. 34 (2020-2021)
家長通告第三十四號 (2020 至 2021 年度)

【"Non-stop Reading at Ka Chi Library" E-book Book Review Competition】
【「嘉智圖書館·閱讀停不了」電子圖書閱讀心得比賽】

敬啟者：

新年假期將至，今年受疫情影響，同學在家的時間多了，正藉培養良好閱讀習慣的好時機。本校將透過一連串的閱讀比賽及活動，讓同學對閱讀產生興趣，並將閱讀融入生活，同時提高同學的語文水平。由嘉智圖書館與中文科合辦的「嘉智圖書館·閱讀停不了」電子圖書閱讀心得比賽將於2月8日至3月12日舉行。活動除了以文字形式表達外，亦特設以攝影形式表達，透過不同方式分享大家的閱讀心得，從而提升同學的表達能力。

中一至中五同學必須參加，中文老師會於截止日期(3月12日)或之前收集作品。收集後選出班中最優秀的5-10位同學交予圖書館，進入決賽遴選。

1. 嘉智電子圖書閱讀心得比賽 (文字組及攝影組，最少參與一項)

(a) 文字組：請每位同學在學校網頁底部，按鍵進入電子書“超閱網”內閱讀電子圖書，並完成閱讀報告。

(i) 初中組：中一至中三 (中文字數 150 字至 450 字)

(ii) 高中組：中四至中五 (中文字數 300 字至 600 字)

- 閱讀報告的內容提示，可參考附件「撰寫閱讀感想指引」。
- 如何進入學校網頁閱讀電子圖書，可參考附件「嘉智電子書(登入方法)」。
- 額外加分：能運用修辭技巧 / 寫作手法。

(b) 攝影組：「嘉智圖書館·閱讀停不了」攝影比賽

(i) 比賽主題及內容：

以「閱讀停不了」為主題，照片可具體呈現與閱讀書中內容有關的事、物及相關意象或文字，並需以不少於 (中文 80 字) 簡述照片如何與書中的內容配合。

(ii) 作品規格：

- 傳統相機或數位相機拍攝之作品均可參賽，不得重製、抄襲、翻拍；每人最多 5 張為限。
- 不得以電腦後製方式改變原有影像 (如加色、加字、彩繪、合成、接圖等)。
- 不符合規定者作棄權論。

(iii) 參賽規則：

- 參賽作品應符合攝影主題及收件規格，須為未曾公開發表及未曾在其他比賽獲獎之作品，且不得違反善良風俗
- 數位檔案為具備 600 萬畫素以上之 JPG 格式。

(iv) 評分標準：

- 創意 25%、美觀 25%、構圖 25%、意義 25%

(v) 獎項：

文字組及攝影組均設冠、亞、季軍各一名，優異獎若干名，(各獲頒贈獎狀及嘉智書券)。閱讀比賽期間，首三十名最高閱讀量(閱讀“超閱網”電子圖書)同學可獲贈獎狀

及嘉智書券。同學參與的所有閱讀比賽及活動，將會列入嘉智學習護照(KC Passport)的閱讀獎勵計劃項目內，一併進行計算。

2. 「我喜愛的作家」選舉

請每位同學瀏覽學校電子書“超閱網”內電子圖書，並透過 Google Form 完成 1 份投票表格「我喜愛的作家」選舉。投票與最終票選結果符合，可獲嘉智書券獎勵。

3. 「我喜愛的封面」選舉

請每位同學瀏覽學校電子書“超閱網”內電子圖書，並透過 Google Form 完成 1 份投票表格「我喜愛的封面」選舉。投票與最終票選結果符合，可獲嘉智書券獎勵。

有關詳情，請學生登入 Google Classroom (<https://classroom.google.com>) 於「嘉智圖書館·閱讀停不了」資料夾內查閱。如學生登入 Google Classroom 遇上任何問題，請先看教學短片 (https://youtu.be/QCX6YK27k_U)或可致電回校查詢。

此致

貴家長

校長



謹啟

二零二一年二月五日

Please submit the reply slip on or before 12/2/2021.
請於 12/2/2021 或之前呈交回條。

【Reply Slip 回條】

Dear Principal,

I have read and understand the details of School Circular No. 34 regarding 【"Non-stop Reading at Ka Chi Library" E-book Book Review Competition】.

敬覆者：

頃接家長通告第三十四號，藉悉 貴校有關【「嘉智圖書館·閱讀停不了」電子圖書閱讀心得比賽】。

此覆
加拿大神召會嘉智中學校長

Name of Student	學生姓名	:	_____
Class	班別	:	_____
Class Number	學號	:	_____
Name of Parent	家長姓名	:	_____
Signature of Parent	家長簽署	:	_____
Date	日期	:	_____